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Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

Středočeši se obávají dalšího oddálení stavby
obchvatu Prahy
Zastupitelstvo Středočeského kraje
má značné obavy z toho, že se výstavba silničního okruhu kolem
Prahy bude nadále oddalovat. Na své posledním zasedání proto
hejtmana Petra Bendla (ODS) pověřilo, aby ministra dopravy Milana
Šimonovského (KDU-ČSL) vyzval k jednání na toto téma.
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má značné obavy z toho, že se výstavba silničního okruhu kolem
Prahy bude nadále oddalovat. Na své posledním zasedání proto
hejtmana Petra Bendla (ODS) pověřilo, aby ministra dopravy Milana
Šimonovského (KDU-ČSL) vyzval k jednání na toto téma.
"Pro Středočeský kraj je prioritou, aby obchvat kolem Prahy
byl vystavěn co možná nejdříve," řekl dnes ČTK hejtman.
Zastupitelé chtějí, aby se obchvat stal prioritou i ministerstva
dopravy a následně rozpočtu Státního fondu dopravní
infrastruktury. Bendl požádá ministra o schůzku hned v lednu.
Zastupitelé jsou přesvědčeni, že dopravní situace ve
středních Čechách a v hlavním městě už začíná být neúnosná.
Přetíženým komunikacím podle nich může odlehčit jen vybudování
silničního okruhu. Současně mají dojem, že ministerstvo dopravy
se příliš neangažuje a přešlapuje na místě.
Zvláště po srpnových povodních se ukázalo, že hlavnímu městu
obchvat citelně chybí. Nutná popovodňová dopravní omezení
ukázala, kolik mimopražských aut projíždí centrem metropole jen
proto, že nemá možnost se mu vyhnout po obvodových komunikacích.
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